
Bestyrelsesmøde d. 16.04.2019

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen, Søren Hansen, og 
Tommy Krastrup.

Formanden indleder mødet med en kort orientering om perioden siden sidste møde. Der har ikke 
været sager eller tiltag der har krævet opmærksomhed fra Grundejerforeningen.
Forsamlingshuset er reserveret til den kommende generalforsamling.

Opgaverne i forbindelse med afvikling af generalforsamlingen drøftes og fordeles.

Følgende personer der er på valg, har accepteret genvalg: Lennart, Jens, Søren, Lili og Mona.
PT mangler vi svar fra Nicolai og Jan.

Tommy orienterede om foreningens politik vedrørende persondatalovgivningen. Vi har i foreningen
beskrevet en politik, som kan ses på vores hjemmeside.

Tommy orienterede ligeledes om vores gadelys. Det har nu virket hele vinteren, med supplement af 
strøm i de mørkeste perioder. Dog har det vist sig, at fabrikanten havde indbygget en tidsbegrænser,
der max gav lys i 12 timer. Vi har nu fået et værktøj, som kan fjerne denne begrænsning.
Det kræver blot, at vi skal op til alle 24 lamper endnu engang. Vi forventer, at få dette arbejde 
afsluttet inden efteråret.

Der var pr. 15.04.2019 ikke indkommet nogen forslag til drøftelse på generalforsamlingen.

Bent orienterer om regnskabet, og fremlægger disse samt budget for det kommende år.
Særligt kan bemærkes, at omkostninger til strøm til de 24 lamper beløber sig til under 500,00 kr.
Dette er for en periode fra midt oktober til midt februar. Altså de mørkeste måneder. Resten har 
solen leveret.

Vi har ikke hørt noget fra kommunen vedrørende legepladsen.  

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


